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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Peter Eriksson (MP)

2016/17:456 Äldres boende i dag och i framtiden

Utredningsbetänkandet Bostäder att bo kvar i (SOU 2015:85) överlämnades till 
regeringen för över ett år sedan. Därefter vidtog remisstid och sista dag för 
remissvar inföll för över ett halvår sedan. Men sedan dess har ingenting hänt 
med utredningen.

Detta är beklagligt då utredningen tar upp viktiga frågor kring äldres boende i 
dag och i framtiden: hur ska bostadsbehovet för äldre tillgodoses på sikt, vilka 
hinder finns i dag, vilka verktyg har kommunerna och hur kan tillgängligheten i 
bostäder och bostadsområden förbättras? Sverige står inför en demografisk 
utmaning. Vi lever allt längre och en allt större andel av befolkningen består av 
människor som fyllt 65 år. Det är därför högst väsentligt att frågor relaterade 
till ett bra boende på äldre dagar prioriteras av regeringen, annars riskerar vi 
inte bara att äldre människor far illa eller isoleras i dåligt anpassade bostäder 
utan också att kostnaderna blir väldigt stora om vi inte agerar i tid. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Peter Eriksson: 

 

Vilka initiativ avser statsrådet att ta med anledning av förslagen i utredningen?

………………………………………

Lars-Arne Staxäng (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2016-12-08
Besvaras senast
2016-12-14 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

David Carvajal


